
1181122

To:

aeIEE BES @minvws.nl]
From: 5.1.2e )

Sent: Tue 2/2/2021 10:27:01 AM

Subject: RE: Antwoord op vraag oppas en avondklok

Received: Tue 2/2/2021 10:27:01 AM

Hoi 5.1.2e

Ja, antwoord is: voor nu ook geen uitzondering voor de cliénten met een verstandelijke beperking.
Gr,

Van: 512 51.2e | JEEM @minvws.ni>

Verzonden: dinsdag 2 februari 2021 10:36

Aan: 5.1.2e )JEE @minvws.nl>;BEEEE @minvws.nl>

Onderwerp: RE: Antwoord op vraag oppas en avondklok

Hallo BEBE dank. Heb je nog gevraagd naar de uitzondering voor psychische klachten?

Verzonden: dinsdag2 februari 2021 10:32

Aan: .
<ENE minvws.nl>

cc: EEN) BEEN© minis ni>
Onderwerp: FW: Antwoord op vraag oppas en avondklok

Zie reactie. Ze houden het weer erg spannend.

Gr,

Verzonden: dinsdag 2 februari 2021 10:28

Aan: 5.1.28 ) minvws.nl>; .- BD/NCTV/PDC-19/10T JJENEI@ minjenv.n>
CC: 5.1.26 ) minvws.nl>; ) JEEES@minvws.ni>
Onderwerp: FW: Antwoord op vraag oppas en avondklok

HalERE

lk heb een zelfde soort reactie van gekregen en leg hem nog even terug bij NCTV.

lk weet niet of hier vandaag al uitsluitsel over komt. Zoals door NCTV aangegeven kan je wel de uitgebreidere lijn communiceren

naar de koepels

(ze willen de huidige Q&A op RO.nl laten staan om algemeen signaal af te geven dat oppas in principe niet onder uitzondering valt)

Verzonden: dinsdag 2 februari 2021 10:11

minvws.nl>

Nog een aanvullende vraag: de uitzondering voor cliénten in de ggz tav de avondklok, geldt die ook voor de cliénten met een

verstandelijke beperking?
We verwachten die vraag nog de VNG in het koepeloverleg vandaag.



1181122

De V&VN wacht nog met versturen van hun nieuwsbrief met een bericht over de oppas in afwachting van onze reactie. Blijft het

zo dat er geen aangepaste info komt op Rijksoverheid of wordt dat nog overwogen?

Groet

van:ICES
Verzonden: maandag 1 februari 2021 17:04

Aan: A. 1. )IEEE@ minvws.n >;IESE
CRI A. 1. @minvws.nl>

8.1.28 ik )SEE© minvws n>; IEEE.
Onderwerp: RE: Antwoord op vraag oppas en avondklok

Holl ERERY
Heel fijn dat er versoepeling is rond de oppas. We hebben vrijdag onze koepels geinformeerd.
Lastig punt voor het doorcommuniceren naar is wel dat de QenA niet op Rijksoverheid komt.

Ik leg hierover nog even het signaal terug van V&VN: ze communiceren met hun 105.000 EEE via een nieuwsbrief. Als ze in

een bericht niet kunnen verwijzen naar openbare info, en de info is strijdig met wat er staat op overheid.nl gaat dat natuurlijk
allemaal vragen en misverstanden opleveren.

Dat is wel een risico. Als overheid moeten we uiteindelijk toch transparant zijn.

Groet,
oh

van:IEEEEXE0 ninvws.oi>
Verzonden: vrijdag 29 januari 2021 09:45

)SEEE© minvws.n>;ICSE
@minvws.nl>

) EERE minvws ni>
Onderwerp: Antwoord op vraag oppas en avondklok

Beste collega’s,

Zie bijgevoegd het lang verwachte antwoord op de vraag over oppas. Is afgestemd tot en met niveau Minister J&V.

Hieronder in aanvulling verzoek NCTV hoe om te gaan met Q&A richting achterban:

Bijgaand de definitieve lijn t.a.v. oppassen. Dit kan dus ook gecommuniceerd worden met ActiZ en de VNG. Goed om scherp te

hebben dat we hier wel zo min mogelijk ruchtbaarheid aan willen geven en de Q&A niet in deze hoedanigheid op Rijksoverheid.n/
plaatsen. Goed om die kanttekening ook even mee te geven aan ActiZ en de VNG. Politie is uiteraard wel op de hoogte van deze

lign.

Groeten EXE)


